

Title (en)

A GULLY WITH POSSIBILITY FOR QUICK CLEANING.

Title (de)

STRASSENABLAUF MIT MÖGLICHKEIT FÜR DIE SCHNELLREINIGUNG.

Title (fr)

BOUCHE D'EGOUT A NETTOYAGE RAPIDE.

Publication

EP 0049292 A1 19820414 (EN)

Application

EP 81901162 A 19810410

Priority

NL 8002125 A 19800411

Abstract (en)

[origin: WO8102906A1] If the inner periphery of the lower gully body (1) of a gully passes from a certain level below the exhaust opening, from an arbitrary cross-section (2, 3, 4, 5) into a circular cross-section (15) which is adapted to receive the suction pipe of a gully emptier with tolerance, the maximum yield is achieved with the expensive suction installations and the personnel which are selected for maintenance of the gullies.

Abstract (fr)

Si la peripherie interieure du corps (1) inferieur d'une bouche d'egout passe a partir d'un certain niveau au-dessous de l'ouverture d'echappement, depuis une section transversale arbitraire (2, 3, 4, 5) vers une section transversale circulaire (15) concue pour recevoir le tuyau d'aspiration d'un dispositif de vidange avec une certaine tolerance, le rendement maximum est obtenu en utilisant les couteuses installations d'aspiration et le personnel selectionne pour l'entretien des caniveaux.

IPC 1-7

E03F 5/04

IPC 8 full level

E03F 5/04 (2006.01)

CPC (source: EP)

E03F 5/0405 (2013.01); **E03F 2005/0416** (2013.01)

Cited by

DE19610858A1; DE19610858C2

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8102906 A1 19811015; DE 3161164 D1 19831117; EP 0049292 A1 19820414; EP 0049292 B1 19831012; NL 8002125 A 19811102

DOCDB simple family (application)

NL 8100012 W 19810410; DE 3161164 T 19810410; EP 81901162 A 19810410; NL 8002125 A 19800411